

【學生逕行修讀天文所博士學位申請公告】

Direct Admission into Doctoral Programs at Institute of Astronomy, NCU

本次申請通過者為114學年度第1學期入學

For applicants enrolled in the 1st Semester of the 114 Academic Year

依「國立中央大學學生逕修讀博士學位辦法」第二條：本校學生申請逕修讀博士學位者應具下列資格：**修業一年以上碩士班研究生**，成績優異並具有研究潛力，由原就讀或相關系（所、專班、學位學程）副教授以上二人推薦，並經擬就讀系（所、專班、學位學程）之相關會議通過及校長核定後，得准逕修讀博士學位。

➤ 申請時間：114年03月21日至114年04月07日止

Application period: 2025.03.21-2025.04.07

➤ 應繳文件：Documents required for submission:

1. 逕修讀博士學位申請表。

NCU Application Form for Skipping Master's Program Directly to a PhD Program

2. 最近一個月內申請之歷年成績單一份（碩士班學生修畢碩士班應修科目至少十六學分）。

A copy of transcript of all academic years; the issuance date of the copy should be within one month before the application (At least 16 required credits for the applicant's master's program should be completed.)

3. 副教授以上推薦書至少二份。

At least two recommendation letters from assistant professors or professors

4. 研究計畫一份。

A research plan

➤ 逕修讀博士學位申請表: https://pdc.adm.ncu.edu.tw/form_reg.asp



➤ 詳細辦法請詳見：<https://pdc.adm.ncu.edu.tw/rule/rule113/15.pdf>

